
 

TÁJÉKOZTATÓ 

a két ülés közötti eseményekről, tárgyalásokról 

  

  
Szeptember 27-én: 

 Részt vettem a Kunság-Jászság polgármesterek labdarúgó mérkőzésén, Jászkiséren. 

 

Szeptember 28-án: 

 Részt vettem a XIV. Vásártéri Lecsófőző Versenyen, majd a Helytörténeti Múzeumban megrendezésre 

kerülő Őszi est a Múzeumkertben elnevezésű rendezvényen. 

 

Szeptember 30-án: 

 Vezetői megbeszélést tartottam. 

 

Október 1-jén: 

 Ünnepélyes keretek között adtuk át a Teekparti út önkormányzati tulajdonban lévő felújított szakaszát. 

 

Október 2-án: 

 Fogadóórát tartottam. 

 Részt vettem az M44-es gyorsforgalmi út Tiszakürt-Kondoros közötti szakaszának ünnepélyes átadóján. 

 

Október 3-án: 

 A volt Járási Hivatal helyiségeit bérlő szervezetek képviselőivel egyeztettünk. 

 Az Idősek Klubja Nyugdíjas Napján rendezvényén vettem részt. 

 

Október 4-én: 

 Az Aradi Vértanúkra emlékeztünk városi megemlékezés keretében. 

 

Október 5-én: 

 Otthonában, szerettei körében köszöntöttük Dr. Séra Gyulánét 95. születésnapja alkalmából. 

 

Október 7-én: 

 Intézményvezetőkkel kibővített vezetői megbeszélést tartottam. 

 Társulási ülésen vettem részt Öcsödön. 

 A Jász-Nagykun-Szolnok Megyei Pedagógiai Szakszolgálat Kunszentmártoni Tagintézményének 

ünnepélyes átadásán vettem részt. 

 

Október 9-én: 

 Esküt tettek az önkormányzati választásra delegált személyek. 

 

Október 10-én: 

 A rendkívüli Pénzügyi és Gazdasági Bizottság ülésén vettem részt, melyet rendkívüli Képviselő-testületi 

ülés követett. 

 

Október 11-én: 

 Póteskü letételére került sor. 

 

Október 12-én: 

 A Vándorffy János Honismereti Szakkör meghívására ellátogattunk testvértelepülésünkre, Jászapátira. A 

delegációt Józsa László Díszpolgár vezette. 

 

Október 14-én: 

 Egyeztetést és helyszíni bejárást végeztünk az érintettekkel a Zöld Város projekttel kapcsolatban. 

 

 



Október 16-án: 

 Vezetői megbeszélést tartottam. 

 A Helyi Értéktár Bizottság ülésén vettem részt. 

 

Október 18-án: 

 Az EON vezetőségével egyeztettünk az Ipari Park Kft. elektromos áram ellátás kapacitás-bővítési igényével 

kapcsolatban. 

 A Szabó Gyula Művelődési Központban megrendezett “Üdvözlet Kunszentmártonból” című kiállítás 

megnyitóján köszöntöttem a résztvevőket. Szabó Tamás gyűjtő önálló kiállításra annak állít emléket, hogy 

120 éves a kunszentmártoni képeslapkiadás.  

 A Szabó Gyula Művelődési Központban megrendezett IX. Kunszentmártoni Amatőr DARTS Verseny 

megnyitóján köszöntöttem a versenyzőket. 

 

Október 20-án: 

 Díjakat adtam át annak a négy fordulós horgászversenynek a végén, mely Tiszasas, Tiszaug, Csépa és 

Kunszentmárton csapatai között került megrendezésre. 

 

Október 21-én: 

 Vezetői megbeszélést tartottam. 

 A mai napon látogatást tettem az Interplex Hungary Kft. vezetőségénél. Tájékoztatást adtam az Ipari Park 

Kft. nyertes pályázata alapján tervezett és a jövő év végére megvalósuló infrastrukturális beruházás 

részleteiről.A cég jövőbeli terveiről én is tájékoztatást kaptam. Tudva lévő, hogy Kunszentmárton Város 

Önkormányzata és a X&W Holding Korlátolt Felelősségű Társaság között, 2015. július 14. napján kötött 

adásvételi szerződéssel értékesítettük az Interplex Hungary Kft. szomszédságában lévő 07/22 helyrajzi 

számú beruházási terület megnevezésű ingatlant. A kínai projekt (kacsagyár) végül forrás hiányában (annak 

ellenére, hogy 500 millió forintos nyert pályázattal rendelkeztek) nem került megvalósításra. A terület így 

értékesítésre került az Interplex Hungary Kft. részére. Pierre Bonpontet ügyvezető igazgató úr tájékoztatása 

alapján a cég kb. 15 millió Eurós fejlesztés előtt áll. A megvásárolt területen egy 3000 négyzetméteres 

csarnokot szándékoznak felépíteni a kiszolgáló helyiségekkel együtt. Ez új munkafázisok kialakítását 

jelenti, jelentős létszámbővítéssel. A hónap végén a tervezők ismertetik a lehetőségeket a TOP 

menedzsmentettel, akik döntenek a fejlesztési irányokról és a megvalósítás időbeli ütemezéséről. 

 

Október 22-én: 

 Forgó Miklós plébániai kormányzóval egyeztettünk aktuális kérdésekben. 

 

Október 23-án: 

 Kunszentmárton Város Önkormányzata és a Kunszentmártoni Általános Művelődési Központ 

szervezésében emlékezett meg városunk a 63 esztendővel ezelőtt történt 1956-os forradalom és 

szabadságharc hőseiről. Beszédet mondott Tóth Ágnes, a 68-as Területvédelmi Zászlóalj önkéntes 

tartalékos őrmestere. Lélekemelő ünnepi műsort adtak a Karcagi Szakképzési Centrum Kunszentmártoni 

Gimnáziuma, Szakgimnáziuma és Szakközépiskolájának tanulói. Felkészítő pedagógusok: dr. 

Právetzné Vincze Judit, Márkusné Tóth Erzsébet és Kovács Péter József. A megemlékezők tiszteletük 

jeléül koszorúkat helyeztek el a Városháza és a Helytörténeti Múzeum falánál lévő emléktábláknál, illetve 

az ’56-os kopjafánál, ahol mécses gyújtásra is sor került. A koszorúzást eufóriumon kísérte Kiss Tamás, a 

díszőrséget biztosította a Magyar Honvédség 2. vitéz Vatai Antal Területvédelmi Ezrede. 

 

Október 24-én: 

 Az új Képviselő-testület alakuló ülését tartotta meg ezen a napon. 

 

Október 28-án: 

 Vezetői megbeszélést tartottam. 

 

Október 31-én: 

 Boldog István országgyűlési képviselő meghívására részt vettem a térség települései polgármestereinek 

egyeztetésén. Képviselő úr 100 fát ajánlott fel városunknak, melyet előre egyeztetett módon, több 

“csomagban” fog eljuttatni hozzánk 2022. tavaszáig. 

 

 



November 4-én: 

 Intézményvezetőkkel kibővített vezetői megbeszélést tartottam. 

 Az Ipari Park Kft. működését érintő aktuális kérdésekben tartottunk egyeztető megbeszélést. 

 

November 5-én: 

 Ezen a napon került megrendezésre a Kunszentmárton újratelepítésének 300. évfordulója alkalmából kiírt 

képző- és iparművészeti pályázat eredményhirdetésére és kiállításmegnyitójára a VÁROSHÁZA első 

emeleti aulájában. 

 

November 6-án: 

 Fogadóórát tartottam. 

 Ezen a napon vette kezdetét a Kunszentmárton újratelepítésének 300. évfordulója tiszteletére rendezett 

Jubileumi Emlékév kiemelkedő tudományos, szakmai programja, a XI. JÁSZKUNSÁG KUTATÁSA 

KONFERENCIA. A rendezvényt a Jubileumi Emlékév Fővédnöke, Dr. Latorcai Csaba, az Emberi 

Erőforrások Minisztériumának közigazgatási államtitkára nyitotta meg. A kétnapos konferencia során a 

meghívott 27 előadó rendkívül érdekes előadásait hallgathatták meg az érdeklődők a Jászkunság 

kutatásának témaköréből. 

 

November 8-án: 

 Szent Márton Napi Ünnepi Képviselő-testületi ülést tartottunk. 

 

November 9-én: 

 Azokat a középiskolásokat és egyetemi, főiskolás hallgatókat köszöntöttem, akik a “Humán szolgáltatások 

fejlesztése a Kunszentmártoni járásban” elnevezésű projektünk ösztöndíjprogramjában sikeresen pályáztak 

a 2019/2020-as tanévre (középiskolások), illetve a 2019-es tanulmányi félévre (hallgatók). 

 Részt vettem a Szent Márton Napi Ünnepi Szentmisén. 

 

November 10-én: 

 Kilátogattam a Körös Horgászegyesület Márton Kupa elnevezésű horgászversenyére, a Csengedi holtágra. 

 

November 11-én: 

 Vezetői megbeszélést tartottam. 

 

November 12-én: 

 Kurdi Viktor elnök-vezérigazgató úrnál (Bácsvíz Zrt.) tettem látogatást, ahol egyeztettünk aktuális 

kérdésekben. 

 

November 13-án: 

 Imre Márton köszöntöttük otthonában, aki november 10-én ünnepelte 95. születésnapját. 

 Részt Vettem a Helyi Védelmi Bizottság ülésén.  

 

November 14-én: 

 Részt vettem a soron kívüli Pénzügyi és Gazdasági Bizottság ülésén, melyet Képviselő-testületi ülés 

követett. 

 

November 15-18-ig: 

 Személyes meghívásnak eleget téve ellátogattam lengyel testvértelepülésünkre, Strysawába, ahol részt 

vettem egy önkormányzati, gasztronómiai hagyományokat ápoló rendezvényen. Rafal Lasek polgármester 

úrral egyeztettünk arról, hogy gyermekeink hogyan tudnak majd látogatást tenni 2020-ban településeinken. 

 



November 19-én: 

 Vezetői megbeszélést tartottam. 

 A Hungarian Audi B5 Club “Mikulás Expressz” elnevezésű jótékonyási rendezvényével kapcsolatban 

egyeztettünk a klub képviselőivel és a Szent Anna Katolikus Óvoda vezetőivel. 

 

November 20-án: 

 Belső egyeztetést tartottunk a 2020-as önkormányzati költségvetéssel kapcsolatban. 

 

November 21-én: 

 Egyeztetést tartottunk az önkormányzat B épületének (volt Körös Szálló) bérlőivel a bérleti szerződés 

módosításának ügyében. 

 Az Adventi Ünnepkör és a Városi Mikulás ünnepség részleteiről egyeztettünk. 

 Jegyző úrral részt vettem a Járási Közbiztonsági Konzultációs Fórumon. 

 

Kunszentmárton, 2019. november 21. 

  

 Wenner-Várkonyi Attila 

 polgármester 


